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         OBEC VĚTRUŠICE 

       Vltavská 14, 250 67 Větrušice, Praha – východ, tel.:220 941 265,  220 940 507 

                              e-mail: obec@vetrusice.cz.                    www.vetrusice.cz 

 
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva 
 

 Poř. číslo 1/18 

 
Datum a čas: 29.1.2018 v 18:00 

 
Místo: 
 

Obecní úřad, Vltavská 14, Větrušice 

Přítomni: 7 členů zastupitelstva: Petra Šefčíková – starostka obce, Mgr. Jana 
Dyčková – místostarostka obce, M. Jaroš – místostarosta obce, ing. 
M. Buchar,  E. Máchová, Jan Krušinský, Ing. M. Řimnáč, Ph.D. (viz 
prezenční listina) 
 

Omluven: 
Neomluven: 
Počet přítomných občanů: 
 

0 
0 
0 

Zasedání zastupitelstva řídila: Petra Šefčíková (starostka obce) 
Zastupitelé pověřili zápisem: 
 

Ing. Martina Řimnáče, Ph.D. 
 

Zasedání zahájeno v  
Zasedání ukončeno ve  
 

18:00 
20:20 

 
Starostka obce P. Šefčíková podle prezenční listiny shledala, že zastupitelstvo je usnášeníschopné 
a zasedání zahájila přivítáním přítomných zastupitelů. 
 
Následně navrhla za zapisovatele zasedání zastupitelů M. Řimnáče. Zastupitelé schválili navrženého 
zapisovatele hlasováním. 
  

Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 1 (Řimnáč) 
 
 
Předsedající P. Šefčíková navrhla ověřovateli zápisu M. Jaroše a. J. Dyčkovou. K návrhu nebyly vzneseny 
žádné protinávrhy. Zastupitelé obce schválili navržené ověřovatele hlasováním. 
 

 
Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 2 (Jaroš, Dyčková) 

 
P. Šefčíková po úvodní části přednesla navržený program, kdy přítomné zastupitele seznámila 
s programem zasedání tak, jak byl vyvěšen na úřední desce dne 18.1.2018. 
 
 
 

mailto:obec@vetrusice.cz
http://www.vetrusice.cz/
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Navržený program zasedání: 
1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva  
2. Projednání žádostí o finanční dary na rok 2018 

- Tj Sokol Větrušice 
- Myslivecký spolek Zdiby-Klecany 
- Knihovna města Mladá Boleslav 

3. Projednání záměru obce pronajmout a přenechat do výpůjčky majetek obce pozemek p.č. 
197/6 a budovu st. 290 

4. Stavební 
- Projednání SOSB věcné břemeno a právo stavby – kabelové vedení NN k pozemku 

p.č.141/27 
5. Činnost úřadu 
6.  Závěr 

 
P. Šefčíková navrhla zařazení mimořádného bodu programu -  schválení projektu nástavby rodinného 
domu investora P.F. do bodu 4. stavební. Zdůvodnila, že žádost byla doručena až po vyvěšení programu 
na úřední desce. 
 

Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 
P. Šefčíková následně nechala hlasovat o programu, jak je uveden níže, tj. po zařazení mimořádného 
bodu do bodu  č. 4: 

 
1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva  
2. Projednání žádostí o finanční dary na rok 2018 

- Tj Sokol Větrušice 
- Myslivecký spolek Zdiby- Klecany 
- Knihovna města Mladá Boleslav 

3. Projednání záměru obce pronajmout a přenechat do výpůjčky majetek obce pozemek p.č. 
197/6 a budovu st. 290 

4. Stavební 
- Projednání SOSB věcné břemeno a právo stavby – kabelové vedení NN k pozemku 

p.č.141/27 
- Žádost o schválení projektu nástavby na  rodinný dům umístěném na pozemku st. 81 

investora P. F. a žádost o udělení výjimky z platné  stavební uzávěry 

5. Činnost úřadu 
6.  Závěr 

 
Zastupitelé schválili navržený program zasedání zastupitelstva obce Větrušice hlasováním.     
 

Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 

1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva 

Usnesení 1/14/17 

Sociální fond byl založen v souladu s usnesením. 

Usnesení 2/14/17 

Rozpočet obce na rok 2018 na závazné ukazatele ve výši 7.151.000,- byl zveřejněn společně se zápisem 
a je natrvalo také k nahlédnutí na webových stránkách obce po záložkou Rozpočet a v tištěné podobě 
na obecním úřadě. 
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Usnesení 3/14/17 

Směrnice č. 1/2017 o tvorbě a čerpání ze sociálního fondu obce Větrušice byla zveřejněna na úřední 
desce. 

Usnesení 4/14/17 

Obecně závazná vyhláška č.2/2017 o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území obce 
Větrušice nabyla účinnosti 15 dnem po vyvěšení na úřední desce. 

Usnesení 5/14/17 

Obecně závazná vyhláška č.3/2017, kterou se stanoví poplatek za komunální odpad nabyla účinnosti 
dne 1.1.2018 

P. Šefčíková navrhla revokovat duplicitní Usnesení č. 2/13/17,  kterým se schvalovala  příloha č. 1 
k vyhlášce 2/2015. Vzhledem k tomu, že usnesením 5/14/17 zastupitelé schválili změnovou 
vyhlášku 3/2017, kterou se mění vyhláška 2/2015. Vysvětlila, že by zůstávaly v platnosti  dvě identické 
tabulky. 

  

Usnesení 1/1/18 

Zastupitelé obce ruší usnesení č. 2/13/17 

  
Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

Usnesení 6/14/17 

Výpis usnesení ze dne 20.12.2017 bylo odeslán na DSO Dolní Povltaví, kde bude na nejbližším jednání 
projednáno přistoupení naší obce do tohoto svazku obcí.   

 
2.       Projednání žádostí o finanční dary na rok 2018 

 
P. Šefčíková uvedla, že do doby zveřejnění programu dnešního jednání tedy do 18.1. si žádost o finanční 
podporu pro rok 2018 podali tyto spolky: Tj Sokol Větrušice a Myslivecký spolek Zdiby-Klecany a také 
Městská knihovna Mladá Boleslav, která obci zajišťuje v rámci výměnného knižního fondu po celý rok 
nové tituly do naší obecní knihovny.  
 
M. Jaroš se dotazoval na provoz knihovny.  
 
P. Šefčíková odpověděla, že knihy jsou kvartálně obměňovány a jinak provoz knihovny označila za 
bezproblémový. 
 

a) Žádost TJ Sokol Větrušice ze dne 28.12.2017, výše požadované podpory 40.000,- . Podpora 
v této výši byla schválena v rozpočtu a není tedy důvod žádosti TJ Sokol Větrušice nevyhovět. 

  

Usnesení 2/1/18  

Zastupitelé obce schvalují finanční dar pro TJ Sokol Větrušice ve výši 40.000,-. A pověřují starostku obce 
podepsáním darovací smlouvy. Částka bude po podpisu darovací smlouvy do 7 dnů převedena na účet 
TJ Sokol Větrušice   

 
 Pro: 5  Proti:  0 Zdrželi se: 2 (Buchar, Jaroš z důvodu střetu zájmů) 
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b)  V žádosti Mysliveckého spolku Zdiby- Klecany ze dne 20.12.2017 výše podpory není uvedena 
a je tedy ponechána na rozhodnutí zastupitelstva tak, aby byla v souladu s rozpočtem obce. 
Z přednesené žádosti vyplynulo, že Myslivecký spolek Zdiby- Klecany využívá finanční podpory 
obcí na nákup krmiva, včetně medicinálního pro zvěř volně žijící také na našem katastrálním 
území a také zajišťují pachové ohradníky podél silnic, které protínají honitbu na území naší 
obce.  

 P. Šefčíková navrhla, vzhledem k vysokém nárůstu cen krmiv zvýšení finančního daru na částku 
8.000,- Kč.  

 J. Dyčková upozornila, že rozpočtováno je pouze 5000 Kč.  

 P. Šefčíková navrhla rozpočtovou položku navýšit.  

 M. Buchar se dotázal, zda o dotaci požádal i Rybářský kroužek.  

 J. Dyčková sdělila, že ten zatím o dar nepožádal. 

  J. Jaroš podpořil zvýšení, dotázal se však na možnost na fakturace nějakých výdajů.  

 P. Šefčíková vysvětlila rozdíl mezi dotací a darem, který se nedokládá fakturami. Dále poukázala 
na akce pro veřejnost, které jsou spolkem spolupořádány.  

 J. Krušinský a M. Řimnáč následně zvýšení podpořili. 

  J. Dyčková ocenila spolupráci se spolkem (rychlé odklízení uhynulé zvěře,  úspěšné a oblíbené 
akce pro děti). 

Usnesení 3/1/18   

Zastupitelé obce schvalují finanční dar pro  Myslivecký spolek Zdiby-Klecany ve výši 8000 ,- a pověřují 
starostku obce podepsáním darovací smlouvy. Částka bude po podpisu darovací smlouvy do 7 dnů 
převedena na účet Mysliveckého spolku . 

 
Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 

c) V žádosti o finanční podporu Knihovny města Mladá Boleslav ze dne 8.12.2017 výše 
požadované podpory není uvedena a je tedy ponechána na rozhodnutí zastupitelstva. 
Knihovna města Mladá Boleslav poskytuje naší knihovně zhruba 400 nových titulů během 
kalendářního roku. Naše čtenářky mají tedy na výběr stále nové knihy. Tímto výměnným 
fondem náš obecní rozpočet šetří značné finanční prostředky, neboť nemusíme zajišťovat pro 
naší knihovnu nákup nových knih.  

P.  Šefčíková upřesnila, že knihovna získala dotaci od Středočeského kraje ve stejné výši, došlo 
k výměně 4 souborů (cca 150 knih ve finanční hodnotě cca 35 tis Kč) navrhla poskytnout 
Knihovně města Mladá Boleslav částku 8.000,- Kč.  

M. Řimnáč se dotázal na výši podpory v loňském roce. 

J. Dyčková sdělila, že se jednalo o stejnou částku, tj. 8000 Kč.  

M. Jaroš se dotazoval na návštěvnost knihovny. 

 J. Dyčková odhadla počet aktivních členů na desítku. J. Dyčková dále ocenila přístup 
knihovnice paní Jany Šarbochové a připomněla, že tuto činnost vykonává zdarma. 
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Usnesení 4/1/18    

Zastupitelé obce schvalují finanční dar pro Knihovnu města Mladá Boleslav ve výši 8000 Kč a pověřují 
starostku obce podepsáním darovací smlouvy. Částka bude po podpisu darovací smlouvy do 7 dnů 
převedena na účet Knihovny města Mladá Boleslav  

 
Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 
3.     Projednání záměru obce pronajmout a přenechat do výpůjčky majetek obce pozemek 

p.č. 197/6 a budovu st. 290 
 

P. Šefčíková uvedla, že se jedná o pozemek, na kterém se nachází fotbalové hřiště a budova kabin, 
které už dlouhá léta využívá TJ Sokol Větrušice a také se o něj stará. Bohužel bylo zjištěno, že neexistuje 
žádná smlouva mezi obcí a TJ Sokol Větrušice, která by právně řešila tuto výpůjčku či pronájem. P. 
Šefčíková dále sdělila, že by chtěla, aby se všechny smluvní vztahy obce daly co nejdříve do pořádku, 
tedy i vztah obce a TJ Sokol umožňující stávající bezúplatné využití. Po konzultaci s poradenským 
sdružením Pro města a obce, se kterou má obec Větrušice uzavřenou smlouvu na poradenskou a 
konzultační činnost, navrhla následující postup v souladu se zákonem o obcích.  
P. Šefčíková uvedla, že je povinností zastupitelstva obce, v souladu se zákonem o obcích, tedy 
podle ust. § 39 odst.1) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů zveřejnit záměr 
pronajmout majetek obce a přenechat do výpůjčky majetek obce, a to za účelem provozování 
sportovní a tělovýchovné činnosti a sportoviště pro veřejnost.  Záměr musí být zveřejněn na úřední 
desce.  Může se stát, že se přihlásí i jiné spolky. Navrhla, že vzhledem k tomu, že se jedná z větší části 
o bezplatnou výpůjčku a nájemné za budovu má být spíše symbolické, bude na rozhodnutí 
zastupitelstva, komu svůj majetek přenechá do užívání tak, aby to bylo ve prospěch široké veřejnosti 
naší obce.  
J. Dyčková se dotázala na výběrovou komisi.  
P. Šefčíková doporučila, aby obálky s návrhy byly otevřeny na jednání zastupitelstva, které by následně 
vybralo vítěze. P. Šefčíková dále navrhla, aby ze záměru přenechat do výpůjčky bylo vyloučeno dětské 
hřiště, o které se bude starat obec v rámci údržby zeleně a prostranství v obci. Dále pak prostor 
původně postavený jako „garáž“ pro traktůrek na sekání hřiště a další nářadí, který by sloužil spolku 
Dětský klubíček, a tím i dětem obce Větrušice, a rovněž i pro fotbalisty (TJ Sokol), a to jako skladovací 
prostor, kde by bylo možné uložit veškeré materiály, které jsou využívány na všechny dětské akce. 
Fotbalisté navíc nemají dosud žádný vhodný prostor na míče a dresy.  Většina dětských akci se pořádá 
právě na fotbalovém hřišti a tyto materiály se neustále stěhují z půdy OÚ na hřiště a zpět. Půda na OÚ 
(kde Dětský klubíček aktuálně skladuje), která je nyní plná krabic pro dětské akce, by byla nadále 
využívána pouze jako archivační prostor, kde již byly umístěny (prozatím provizorně) uzamykatelné 
skříně (uzamykání dokumentů, byť archivačních, je třeba uvést do souladu s novým nařízením EU, tzv. 
GDPR). P. Šefčíková rovněž informovala, že dne 27.1. si ona, místostarostové obce J. Dyčková, a M. 
Jaroš společně s předsedou finančního výboru M. Bucharem prohlédli všechny prostory budovy kabin 
a konstatovali, že vnitřní vybavení zázemí pro fotbalisty je ve velmi žalostném stavu. Bohužel bylo 
rovněž zjištěno, že od poslední neoficiální návštěvy fotbalového hřiště opět došlo k nepovoleným 
stavebním úpravám těchto prostor. P. Šefčíková sdělila, že s ohledem na tyto skutečnosti, požádá 
správce hřiště V.P. o vysvětlení a následné vyklizení těchto prostor. Jedná se o majetek obce, na kterém 
jsou uvedené černé stavby bez souhlasu obce i bez souhlasu zastupitelů. V případě jakékoliv nahodilé 
události v těchto prostorách by nesla veškerou odpovědnost obec. Zastupitelé neschválili žádný 
komerční pronájem budovy ani přilehlých prostor (lze pouze v souladu se zákonem o obcích), ať již 
postavených a zkolaudovaných či postavených jako černé stavby.         
 
M. Jaroš k černé stavbě sdělil, že je plexisklem přepažena veranda. Následně poukázal na 
neuspokojivou situaci, kdy dnes občané Větrušic nemají kde posedět (není možnost občerstvení ani při 
fotbale, ani nikdy jindy).  
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J. Dyčková podpořila možnost vzniku legální provozovny (např. stánek).  
M. Řimnáč podpořil vznik takové provozovny, dodal, že by ocenil, kdyby takový záměr podpořila 
případně i obec (jako příklad uvedl řešení zvolené v Máslovicích, avšak držel by intencí rozpočtových 
možností obce). Zvážil by možnosti provozu takového zařízení i neziskovým způsobem, upozornil však 
na potřebu dohody s budoucím provozovatelem hřiště. Sdělil, že nemožnost „pravidelného setkávání 
občanů Větrušic třeba u piva“ vnímá velmi negativně.  
P. Šefčíková navrhla toto komplexně vyřešit na některém z budoucích jednání zastupitelstva, připustila 
možnost dílčí rekonstrukce (připomněla 90. let od založení Sokola). 

Usnesení 5/1/18 

Zastupitelé obce Větrušice schvalují zveřejnění záměru pronajmout  a přenechat do výpůjčky majetek 
obce Větrušice jednomu neziskovému subjektu za účelem provozování sportovní a tělovýchovné 
činnosti pro širokou veřejnost. Předmětem pronájmu je budova, která je součástí pozemku st. 290 v k.ú 
Větrušice u Klecan (zastavěná plocha a nádvoří, společný dvůr) o výměře 132 m2 vyjma místnosti o 
výměře 12,10m2, označené jako sklad. Předmětem přenechání do výpůjčky je pozemek p.č. 197/6 v k.ú 
Větrušice u Klecan (ostatní plocha, sportoviště a rekreační plocha) o výměře 9826 m2 vyjma prostoru 
dětského hřiště na části uvedeného pozemku. 

Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 
 
4.   Stavební 

a) Žádost o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a o právu stavby IV-12-
6021790/VB/3, Větrušice, 141/27, kNN E. 

P. Šefčíková připomněla, že projednávané věcné břemeno souvisí s předchozím souhlasem 
zastupitelstva s touto stavbou. 

Usnesení 6/1/18    

Zastupitelé obce schvalují uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a smlouvu o 
právu provést stavbu IV-12-6021790/VB/3, Větrušice, 141/27, kNN E.  a pověřují starostku 
P. Šefčíkovou jejím podpisem.   

 Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 

b) Žádost o schválení projektu nástavby na  rodinný dům umístěném na pozemku st. 81 investora P. F. 
a žádost o udělení výjimky z platné  stavební uzávěry. 

 

P. Šefčíková předložila zastupitelům projekt k projednání. Souhlasy sousedních majitelů nemovitostí 
byly přiloženy.  

Usnesení 7/1/18 

Zastupitelé schvalují předložený projekt investora P.F. nástavby na rodinný dům na st. pozemku č. 81.  

 
Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 
Usnesení 8/1/18  
 
Zastupitelé schvalují výjimku z platné stavební uzávěry pro předložený projekt investora pana  P.F. 
nástavby na rodinný dům na st. pozemku č. 81. 

 
Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
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5.    Informace o činnosti obecního úřadu 

a) Projednání žádosti na dělení pozemku p.č.136 v k.ú Větrušice 

P. Šefčíková uvedla, že návrh plánovací smlouvy byl odeslán investorovi panu M.K. 
k připomínkování. Dle sdělení pana M.K. vzhledem k zásadnímu požadavku zastupitelů, že 
samotná výstavba na stavebních pozemcích nezapočne dříve než se budou moci majitelé 
napojit na obecní ČOV, pan  M.K.  podpis plánovací smlouvy odložil do doby, než bude jasné 
zda obec získá dotaci na kanalizaci a ČOV Větrušice. Souhlas s dělením pozemku p.č. 136 v k.ú. 
Větrušice navrhla odložit do doby po podpisu plánovací smlouvy.  

b) P. Šefčíková informovala zastupitele, že bylo nutné schválit rozpočtové opatření č. 6/2017 kde 
jsou výrazně navýšeny příjmy 1.268.446,- Kč oproti rozpočtovanému příjmu a ve výdajích je 
rozdíl oproti rozpočtovaným výdajům ve výši 189.371,- Kč.   

J. Dyčková poukázala na směrnici 3/2016, která tento postup s ohledem na termín 15.1. 2018 
umožňuje. 

c) P. Šefčíková sdělila, že si od paní Ing. Mgr. Hellebrandové vyžádala kopii jejího rezignačního 
emailu, který od ní následně obdržela. Vzhledem k obsahu textu, který není zcela jednoznačný 
a záleží na výkladu každé osoby, požádala paní Ing. Mgr. Hellebrandovou o jasně rezignační 
vyjádření. Nový email obdržela starostka obce dne 22.1.2018, k tomuto dni tedy přijala 
rezignaci paní Ing. Mgr. Hellebrandové na její členství v komisi pro územní řízení a životní 
prostředí. M. Řimnáč  poděkoval E. Hellebrandové za její činnost. Vzhledem k tomu, že na 
minulém jednání zastupitelstva byl dán návrh na zrušení komise, dotázal se, zda má smysl 
komisi doplňovat. P. Šefčíková sdělila, ať si M. Řimnáč do příštího jednání zastupitelstva 
navrhne náhradu za rezignovaného člena, což M. Řimnáč přislíbil. 

d) P. Šefčíková sdělila, že postupně všichni účastníci infokanálu obce, tj. zasílání informací ve 
formě sms, tedy všichni občané či majitelé nemovitostí, kteří mají v tomto systému zadané své 
telefonní číslo, musí postupně podepsat ,,Souhlas se zpracováním osobních údajů“, což vyplývá 
z nařízení EU (tzv. GDPR), které vstoupí v účinnost dne 25.5.2018, jinak budou k datu 25.5.2018 
vyřazeni. Souhlas je ke stažení na webu obce, anebo si jej lze vyzvednou na obecním úřadě. P. 
Šefčíková uvedla, že řada občanů již souhlas podepsala. 

e) P. Šefčíková zastupitelům sdělila, že odborem životního prostředí MěÚ Brandýs nad Labem 
bylo vydáno „Rozhodnutí o prodloužení stavebního povolení na vodovodní řad na pozemcích 
140/13, 142/1, 144/9, 140/14,140/1,208,209/1, 209/2“ investorky ing. Grošové. Stavební 
povolení bylo prodlouženo do 30.9.2018. 

 J. Dyčková k tomu sdělila, že se písemně obrátila na ČEZ, který provádí zasíťování předmětných 
pozemků, s dotazem, zda při pokládání kabelů bylo vzato v úvahu rozšíření křižovatky ulic 
Severní a Hlavní (podmínka zastupitelů), kdy musí být provedena skrývka před položením 
kabelů. Obdržela informaci, že skrývka byla provedena, o čemž má své osobní pochybnosti, a 
kabely jsou v hloubce 1,5 m, tedy v souladu s příslušným zákonem.  

P. Šefčíková připomněla, že podmínky zastupitelstva byly součástí odeslaného souhlasu. 
Doplnila, že v dopise požadovala přístup do stavebního deníku, což jí nebylo umožněno.  

M. Řimnáč doplnil, že tento problém inicioval, neboť skrývka v oblasti křižovatky nebyla 
provedena a vyjádřil přesvědčení, že současná pokládka podzemního kabelového vedení může 
realizaci křižovatky v požadovaném tvaru ohrozit či omezit. Z tohoto důvodu požádal, aby o 
nastalé situaci byl obcí spraven developer.  

J. Dyčková upozornila, že v případě nedodržení podmínky rozšíření křižovatky v souladu 
s usnesením nebude obec souhlasit s kolaudací a stavbu nepřevezme.  

M. Řimnáč toto podpořil. 
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f) P. Šefčíková sdělila, že na OÚ už jsou k dispozici (k zakoupení) jednorázové známky 
pro mimořádný svoz komunálního odpadu a taktéž jednorázové pytle, kdy cena za známku 
je 50 Kč a za pytel je to taktéž 50 Kč. Občané tuto možnost mohou využít v případě potřeby 
odvozu většího množství vyprodukovaného komunálního odpadu, než je jejich běžný standard. 
Předpoklad je, že pytle budou využívat ti, co mají zaplacený svoz 1x týdně a naopak známku ti 
co mají 14denní svoz.  

g) P. Šefčíková předložila zastupitelům žádost o příspěvek na pořízení automobilu Dacia Dokker 
pro farní charitu Neratovice, která zajišťuje zdravotní a sociální služby v domě s pečovatelskou 
službou, vůz bude využíván pro rozvoz obědů, nákupy, hygiena u klientů, přeprava klientů na 
úřady a k lékaři. Farní charita Neratovice je nezisková organizace zajišťující sociální služby na 
základě smlouvy s městem Klecany i pro naše občany. Díky této smlouvě s městem Klecany 
můžeme pro naše občany tuto službu poskytovat. Je zcela jasné, že tuto formu sociální pomoci 
by si naše obec samostatně nikdy nemohla dovolit provozovat samostatně. Závěrem navrhla 
přispět částkou 10 000,- Kč. 

M. Buchar se dotázal, kolik občanů aktuálně službu využívá. 

J. Dyčková uvedla, že cca tři. Následně vyjádřila přesvědčení, že potřebných bude přibývat a 
zdůraznila, že obec nedisponuje dostatečnými prostředky, aby tyto služby samostatně pokryla.  

M. Jaroš se dotázal na další platby v této oblasti a J. Dyčková je odhadla na cca 8000 Kč ročně.  

M. Řimnáč a E. Máchová podpořili dar z morálního hlediska, pokud obec služby využívá, měla 
by přispět.   

 

Usnesení 9/1/18    

Zastupitelé obce schvalují finanční dar pro projekt Sociální automobil pro Farní charitu Neratovice ve 
výši 10000 Kč a pověřují starostku obce podepsáním darovací smlouvy. Částka bude po podpisu 
darovací smlouvy do 7 dnů převedena na účet. 

Pro: 7  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

h) J. Dyčková informovala, že se za obec dne 9.1. zúčastnila rozsáhlého semináře pořádaného 
Svazem místních samospráv s podporou krajského úřadu Středočeského kraje, kde byly 
mimo jiné podrobně rozebrány informace o dotacích poskytovaných Středočeským krajem. 
Upozornila především na možnost čerpat cca 600 000 Kč z fondu Obnovy venkova, termín 
do konce května. P. Šefčíková doplnila, že by uvažovala o dotaci projektu na víceúčelovou 
nádrž. 

i) J. Dyčková sdělila, že do dnešního dne bylo vybráno na svoz komunálního odpadu 240 280 Kč 
a za poplatek za psy 19 200 Kč. 

j) J. Dyčková informovala, že se nekoná veřejné projednání EIA Goodman Zdiby Logistics Centre, 
k jehož dokumentaci ve spolupráci s E.S. za obec podala nesouhlasné vyjádření. Sdělila, že 
nesouhlas byl podepřen komplikovanou dopravní situací, rozporuje ustanovení o velké (zda 
může či nemůže ovlivnit) vzdálenosti záměru od NPR Větrušické rokle, nedostatečnou kapacitu 
záměrem stanovenou na 19 parkovacích míst pro nákladní automobily a emise polétavého 
prachu PM2.5 (který je karcinogenní), jehož emise by mohly ovlivnit zejména ulici Východní.  

M. Řimnáč doplnil, že projednání bylo zrušeno, neboť posuzovatel záměru požádal o druhé 
přepracování dokumentace, patrně na základě nesouhlasných vyjádření. Vyzval občany 
Větrušic, aby sledovali takové záměry v okolí a případně i zvážili možnost se k nim vyjádřit. 
Sdělil, že díky velmi intenzivní spolupráci s E.S. na této problematice se cítí být v dílčím střetu 
zájmů, avšak požádal obec, potažmo zastupitele, aby zvážili obdobně jako jiné obce, které ke 
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svému vyjádření využili tuto službu místních spolků, o finanční dar této iniciativě (odkázal na 
webovou prezentaci a zde uveřejněný výpis z transparentního účtu). Následně v krátkosti 
proběhla k záměru diskuze, kdy M. Řimnáč odpovídal na dotazy zastupitelů. 

k) P. Šefčíková sdělila, že obec podala žádost o dotaci na akci Kanalizace a ČOV Větrušice.  
Výsledek bude znám za cca půl roku.  

 

11. Závěr 

Starostka obce přítomným zastupitelům poděkovala za účast a svolala další zasedání obecního 
zastupitelstva na 26.2.2018 v 18:00 do budovy Obecního úřadu. 

Zasedání bylo ukončeno ve 20:20. 

 

 

Zapsal:   Ing. Martin Řimnáč, Ph.D. 
 

 

 

 

Ověřovatelé:     Mgr. Jana Dyčková    Miroslav Jaroš 

 

 

  

Starostka obce: Petra Šefčíková v.r. 

 

 

Vyvěšeno dne:    5.2.   2018     

Sejmuto  dne:      2018 


